

26 october, 2024

La Cité du Vin, Bordeaux, France



SCIENCE
IN THE CITY
INTERNATIONAL



Frederik Bockslaff

LEGAL GUEST FACULTY



Frederik Bockslaff is a distinguished attorney specializing in copyright, data protection, and pharmaceutical law. His academic journey began with the study of law at the prestigious Humboldt University of Berlin. Frederik's legal acumen was further honed during his traineeship, which included stints at a Berlin law firm and patent attorney's office, as well as engagements with the Association of Private Broadcasting and Telemedia and the German University of Administrative Sciences in Speyer. Admitted to the bar in 2009, Frederik Bockslaff accumulated valuable experience working with various law firms and focusing on youth media protection before founding NIMROD Rechtsanwälte in 2011. His expertise has been pivotal for clients in the burgeoning cannabis industry, particularly in advising Canadian, MMR, and Israeli companies on their participation in cannabis tenders. He has successfully navigated the regulatory landscape to secure import, wholesale, and manufacturing licenses for numerous clients. Frederik's current endeavors center on advising cannabis clubs, guiding them through the complexities of association formation, software development, addiction prevention strategies, protection of minors, and compliance with legal mandates. His contributions to the field are not limited to legal practice; in 2021, he co-organized the symposium "Le droit face au cannabis thérapeutique" at the University of Le Mans. He also established the information portal cannabis-als-medizin.info and provides vital advice to patients on cost assumptions for medicinal cannabis through the German Hodgkin Study Group e.V. self-help group.

Frederik Bockslaff's multifaceted career reflects a deep commitment to legal excellence and a proactive approach to emerging fields such as medicinal cannabis, making him a leading figure in his areas of specialization.



www.mrasrq.com

26. Oktober 2024

La Cité Du Vin, Bordeaux, Frankreich



SCIENCE
IN THE CITY
INTERNATIONAL



Frederik Bockslaff

JURISTISCHE GASTREDNER



Frederik Bockslaff ist ein angesehenes Anwalt, der sich auf Urheberrecht, Datenschutz und Pharmarecht spezialisiert hat. Sein akademischer Weg begann mit dem Studium der Rechtswissenschaften an der renommierten Humboldt-Universität zu Berlin. Frederik hat seine juristischen Fähigkeiten während seines Referendariats weiter geschärft, das Stationen in einer Berliner Anwaltskanzlei, einer Patentanwaltskanzlei sowie bei der Vereinigung der Privatsender und Telemedien und der Deutschen Universität für Verwaltungswissenschaften in Speyer umfasste.

Seit seiner Zulassung als Anwalt im Jahr 2009 sammelte Frederik Bockslaff wertvolle Erfahrungen bei verschiedenen Kanzleien und konzentrierte sich auf den Jugendmedienschutz, bevor er 2011 die NIMROD Rechtsanwälte gründete. Seine Expertise war besonders wichtig für Kunden in der aufstrebenden Cannabisbranche, insbesondere bei der Beratung von kanadischen, MMR- und israelischen Unternehmen zur Teilnahme an Cannabis-Ausschreibungen. Er hat erfolgreich die regulatorischen Hürden überwunden, um Import-, Großhandels- und Herstellungs-Lizenzen für zahlreiche Kunden zu sichern.

Frederiks aktuelle Tätigkeiten konzentrieren sich auf die Beratung von Cannabis-Clubs, bei der sie durch die Komplexität der Vereinsgründung, Softwareentwicklung, Suchtpräventionsstrategien, Jugendschutz und die Einhaltung gesetzlicher Vorgaben geleitet werden. Seine Beiträge beschränken sich nicht nur auf die juristische Praxis; im Jahr 2021 organisierte er das Symposium "Le droit face au cannabis thérapeutique" an der Universität Le Mans mit. Er gründete auch das Informationsportal cannabis-als-medinin.info und bietet der Selbsthilfegruppe der Deutschen Hodgkin-Studiengruppe e.V. wichtige Beratung zu den Kostenübernahmen für medizinisches Cannabis an.

Die facettenreiche Karriere von Frederik Bockslaff spiegelt ein tiefes Engagement für juristische Exzellenz und einen proaktiven Ansatz in aufkommenden Bereichen wie medizinischem Cannabis wider, was ihn zu einer führenden Persönlichkeit in seinen Fachgebieten macht.



www.mrasrq.com